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ÅRSMELDING FOR FROLAND IL 2023 
 

Hovedstyret 2023 

I 2023 har vi hatt 4 hovedstyremøter og 8 møter i arbeidsutvalget.  

Hovedstyret har bestått av: 
 
Leder: Jens Martin Reiersølmoen    
Nestleder: Hege Berntsen    
Sekretær: Lene Koveland Løvlie 
Kasserer: Tom Arild Dalen    
Styremedlemmer:          
Camilla Neset Lysvoll 
Christian Rørvik     
Varamedlem: 
Hilde Bringsverd Isaksen 
 
Anne-Marte Koveland (fotball)  
Ørjan Fossheim (håndball) 
Linda Kleppe (svømming) 
Lars Ravnåsen (skiskyting) 
John Messel (hopp og skileik) 
Øyvind Helsør (orientering) 
Solveig Stømne (turn) 
Bente Fidje (volleyball) 
Tor Espen Risholt (Gauperå løypelag) 
 
Vi har nå 962 medlemmer, der 650 er under 20 år.  Vi er et fleridrettslag med 9 
undergrupper som driver veldig bra.  Vi har mange og gode idrettsutøvere.   
 
 
 
 
 
 



Økonomi 
 
Økonomien i idrettslaget er stabil og god.  Samlede inntekter for idrettslaget, inkludert 
gruppene var 4.525.838 kr.  Utgiftene var 4.326.842 kr.  Dette gav et overskudd på 
133.453kr.  Vi har brukt mer enn budsjettert på oppgradering av klubbhuset.  Vi har ikke 
ansatt daglig leder og har ikke brukt det som var avsatt på den budsjettposten. 
 
Vi er veldig glade for samarbeidsavtalen som vi har med Sparebanken Sør.  Vi har fornyet 
den for 3 nye år.  Sammen med lokale aktivitetsmidler (LAM), momskompensasjon, 
grasrotandeler, bingoinntekter og medlemskontingenter gir dette oss et godt grunnlag for å 
drive idrettslaget.  
 
Gruppene er flinke til selv å skaffe seg inntekter ved arrangementer, dugnader og ved hjelp 
av sponsorer.  I tillegg har de fått overført penger fra hovedlaget.  
 
Gruppene 
 
Fotballgruppa er den største gruppa i idrettslaget.  Det er stor aktivitet i lagene.  A-laget 
hadde en bra sesong og beholdt plassen i 4. divisjon med god margin.  Det er satt i gang 
treninger for voksne spillere som ikke ønsker å satse på A-laget.  Det er stor oppslutning på 
disse treningene.  I de yngste årsklassene er det stor aktivitet, og det er lag for alle 
aldersgrupper. 
 
Gruppa arrangerte to fotballcuper, en innendørscup i februar og Blåveiscupen utendørs i 
slutten av april.   Det var god deltakelse i begge cupene og gjennomføringen var vellykket.  
 
Håndballgruppa har fått litt flere spillere.  Damelaget har fortsatt framgangen og kjemper i 
toppen av 5. divisjon. Laget har fått en solid spillerstall.  
 
I svømmegruppa er det god aktivitet.  Svømmeskolen har god oppslutning, og mange barn er 
blitt tryggere i vannet.  Svømmerne har deltatt i flere svømmestevner.    
 
I turnhallen er det veldig stor aktivitet.  Det er mange gode turnere som har fått vist seg fram 
på oppvisninger og i konkurranser.   Barneidretten driver godt med engasjerte trenere.  Flere 
av de andre gruppene i idrettslaget hjelper til og står for noen av treningene. 
 
De unge skiskytterne er delt i 3 treningsgrupper.  De trener godt og har deltatt i mange 
konkurranser på rulleski og på snø både lokalt og nasjonalt.  De har arrangert skiskytterskole, 
Dette har ført til nye medlemmer i gruppa.  
 
Vår verdensberømte skiskytter, Marte Olsbu Røiseland la opp etter sesongen 22/23.  Hun 
avsluttet den fantastiske karrieren med å bli verdensmester i Oberhof.  Hun gikk inn til 
sølvmedalje i verdenscupavslutningen i Holmenkollen.     
 



Gauperå løypelag kjørte løyper i de periodene det var nok snø.  Løypene var fine og ble godt 
besøkt.     
 
Aktiviteten i hopp- og skileikgruppa var ikke så stor i året som gikk.   
 
I volleyballgruppa er det en fin gjeng med tenåringer som trener to ganger i uka.  Vi har ikke 
seniorlag i volleyball. 
 
Orienteringsgruppa har arrangert et kretsløp, og medlemmene i gruppa har deltatt i flere 
løp.  
 
Klubbhuset 
 
Klubbhuset er et viktig samlingspunkt for idrettslaget.  Vi har fått en oppgradert klubbhuset i 
året som gikk.   Vi har bygget overbygg over inngangspartiet, skiftet tak over sofagruppa og 
byttet ut vinduene mot kunstgressbanene.  Nye gardiner er på plass, noe som vi håper vil 
hjelpe på akustikken i møte- og oppholdsrommet.  Strømutgiftene er dessverre fortsatt 
svært høye.   
 
Klubbhuset er mye i bruk, og vi har noen leieinntekter til private arrangementer som bl.a. 
bursdager og konfirmasjoner. Klubbhuset brukes mye til møter og kurs i idrettslaget samt 
gratis utleie til personer som har verv i idrettslaget.   
 
Kunstgress 
 
Idrettslaget tok opp lån i forbindelse med etableringen av nytt kunstgress på 11-er banen.  
Lånet skal tilbakebetales av Froland kommune, og planen er at dette skal gjøres i 2024.   
Rentene på lånet har blitt finansiert ved hjelp av gode sponsorer.   
 
Ski- og flerbruksanlegg  
 
Vi har jobbet videre med å få til nytt ski- og flerbruksanlegg på Stimoen.  Vi har en 
prosjektgruppe som har arbeidet med å få prosjektet fullfinansiert og få på plass det 
anleggstekniske.  Saken vil komme opp som egen sak på årsmøtet. 
 
Sosiale medier / Internett  
 
Froland ILs Facebookside blir flittig besøkt og har nå 1378 følgere.  I tillegg legger vi ut 
informasjon på nettsiden vår, www.frolandil.no.  Dessuten er vi på Instagram.  
 
Takk til alle 
 
Vi ønsker å takke alle som gjennom året har stått på for Froland IL.  Trenere, oppmenn, 
styre- og utvalgsmedlemmer, foreldre/foresatte og andre interesserte har lagt ned mange 



timer for idrettslaget og gjort en veldig god jobb.  Det hadde ikke vært mulig å drive 
idrettslaget uten denne store innsatsen.   
 
Vi ønsker at idrettslaget skal være et godt sted å være.  Våre verdier er fellesskap, glede, 
helse og ærlighet.  Dette skal være noe som skal prege alt vi driver med. 
 
 
For Froland Idrettslag hovedstyre 
 
Jens Martin Reiersølmoen 
Leder 



 

Årsmelding Fotballgruppa 2023 

 

Året 2023 

Vi hadde en flott sesong hvor vi i 2023 også fikk holdt alle alderstrinn operative. Det ble mange 
kamper på Kringla og vi har klart å holde en god og fast gjeng med spillere på alle alderstrinn. 
Høstsesongen måtte ungdomslagene opp til senior hjelpe hverandre med spillere for å klare og 
gjennomføre sesongen. Takk for at dere fikk til dette samarbeidet.  

I tillegg kom det til to nye lag, B-laget med opp mot 30 spillere på treninger og Jenter 13/14 ble 
Opprettet. 

Årets høydepunkt må være nye drakter til hele klubben. Alle lagene fra G/J 7 til A-laget fikk lik 
drakt og shorts. Takk til alle sponsorer som gjorde dette mulig.  

 

Serien 2023 

Totalt så er vi ca. 270 spillere fordelt på 16 lag. 

Vi har tre jentelag i klubben, vi håper vi kan klare å rekruttere enda flere jenter i 2024 

Vi viser til egne årsmeldinger fra alle lagene. 

  

Vil takker alle dere trenere og oppmenn som stiller opp for Froland spillere. 

 

 

 

Cup 

Januar 2023 ble det arrangert Vintercup i hallene. Det ble en vellykket cup som frister til 
gjentagelse. Blåveiscupen ble gjennomført i April og er blitt en populær cup i distriktet.  

Disse to cupene sammen ga ett meget godt resultat økonomisk for klubben. 

Tusen Takk for innsatsen til cup gjengen! 

 

 

 



Sosialt 

Det ble endelig igjen arrangert tradisjonell fotballfest for de under 12 på Menighetssenteret. Det 
var en herlig kveld med loddsalg, boller og brus. Vi hadde også en super kveld i Frolandia på 
Vanndisko. Der var det svært mange med i alle aldre! I tillegg fikk vi i 2023 mulighet og ta med alle 
frivillige i klubben på en hyggelig aften på Nidelv brygge. Mange stilte opp og det var fint å møtes 
på utsiden av Kringla for å bli bedre kjent og ha det sosialt. Vi håper dette gjentar seg i 2024.  

 

Anlegg og kommunen 

Etter at klubben vokser er det stort press på banene. De yngste lagene får halltid innendørs i 
vinter, mens de andre lagene må dele på 11`banen. Vi håper at 7`banen også bli tilgjengelig for oss 
høst/vinter.  

Vi merker godt til den negative økonomiske situasjonen til kommunen, det gjør til at den 
økonomiske situasjonen til klubben også kjenner det. Vi håper derfor sammen med kommunen på 
bedre tider! 

 

 

Vi ser frem til en nytt spennende fotball år og at vi får det mye moro sammen på Kringla.  

STOR TAKK til alle som har et verv i Froland fotball! 

 

 

Mvh Daglig leder Ane Larsen 







TITTEL  NAVN ETTERNAVN 
Leder Går ut/kommer ny Knut  Rose 
Nestleder På valg Odd Erling Myhren Tjøstheim 
Sekretær Går ut/kommer ny Svenja  Kriedemann 
Kasserer  Glenn Andre Nødtvedt 
Styremedlem  Eivind  Håverstad 
Styremedlem På valg Charlotte  Josvanger 
Styremedlem På valg Hanne Ustad Råna 
Styremedlem På Valg Rune  Fjærbu Seppola 
    

 

Daglig leder Utgår   
Fiks/medlemsansvarlig  Eivind Håverstad 
Materialforvalter Kommer ny   
Dommerkontakt  Ole Gunnar Langemyr 
Cup leder  Stina Boye Grønlie 
    
    
Banemester Kommunen KristoOer Askland 
    
    

 

Leder Sportslig utvalg  Alexander Kiste-Berge 
Sportslig utvalg  Kasper  Jørgensen 
Sportslig utvalg  Jens Martin Jensen 
Sportslig utvalg  Trond  Usterud 
Sportslig utvalg  Anders Wik 
Sportslig utvalg  Børge  Botterli 
    
Fair Play  Anne Cecilie Nesland Kvam 
Fair Play  Hanne Johansen 
    

 

Valgkomite Leder John Messel 
Valgkomite  Ane Larsen 
Valgkomite  Ayda Ma-in 

 





















 

 

Årsmelding 2023 

Froland hoppgruppe 

 

Styret 2024 

Leder: John G. Messel 

 Nestleder: Håkon Grestad 

 Sekretær/kasserer: Nils-Kjell Messel  

Styremedlem: Inge Blakstad  

Styremedlem: Kari Blakstad. 

 

Valgkomite: 

Siv Anita Trøan og Kari Blakstad 

Nytt styremedlem valgt inn: Endre Nygård. 

 

Årsmøte 26.02.24 

Til stede: John Messel, Håkon Grestad og Nils Kjell Messel. 

 

Medlemmer: 

Hopp og skileik gruppa har ingen betalende medlemmer, ved arrangement er dette gratis 
tilbud til de som ønsker å være med. 

 

Meritter: 



I år har det ikke vært noe som har hoppet for Froland IL. 

 

Arrangementer: 

Vi startet opp med skileik i Desember og det ble gjennomført 5 samlinger utover 
vinteren. Renate Eikmo ble engasjert som aktiviitør og gjorde en fremragende jobb. Noen 

av samlingene ble gjennomført på barmark på Kringla stadion. Grunnet lite og dårlige 
snøforhold var det vanskelig å lage en optimal skileikbakke med hopp, kuler og 

orgeltramp, men vi klarte likevell å få til noe aktivitet. Av deltakere var det ca. 5. stk. pr. 
samling. 

I hoppbakken har det vært endel aktivitet, men dette er barn og ungdom som har aket på 
eget initiativ. Vi kjørte med tråkkemaskina slik at de skal få best mulig løype å ake i. 

 

Videre utvikling: 

På grunn av mangel på snø og eller dårlige snøforhold er det vanskelig å ha et 
skileikområde som er operativt. Dette gjør til at et er vanskelig å jobbe aktivt for å 

rekruttere barn og ungdom inn i hopp og skileikmiljøet. 

Aktivitet fremover må gjøres på kort varsel ettersom det kommer snø eller ikke.  

Det bør diskuteres i gruppa hvordan man skal jobbe fremover med tanke på 
gjennomføring av aktiviteter, fokus på hopp og skileik og hvordan hoppbakken skal 

brukes. Det er noen utgifter knyttet til preppareing av hoppbakken, som mest blir brukt 
til å ake i. Det kan også påløpe utgifter knyttet til tråkkemaskina. Det bør og diskuteres 

om det er mulighet for samarbeid med andre grupper ved gjennomføring av hopp og 
skileik.  

 

Froland 5/3.24 

Nestleder 

Håkon Grestad 



Froland IL                                     Resultat pr. 31.12.2023
Hopp og Skileik

Hittil i Budsjett Total
2023 2023 2022

Prosjekt skileik 0 0 0
Telenorkarusell/hopprenn 721 1 000 0
Kontingent hoosamling 0 0 0

3440 Tilskudd fra hovedlag 0 0 8 000
3990 Annen inntekt 0 1 000 0

Sum inntekter 721 2 000 8 000

Telenorkarusell/hopprenn 0 0 0
6875 Prosjekt skileik 0 0 0
7020 Tråkkemaskin 0 2 000 3 148
7410 Klubbkontigenter 2 000 2 000 2 000
7500 Forsikring anlegg 0 0 0
7770 Bank og kortgebyrer 0 0 0
7790 Annen kostnad 0 0 0

Sum utgifter 2 000 4 000 5 148

8040 Renteinntekter 4 0 2
8140 Rentekostnad 0 0 0

Sum annen renteinntekter/kostnader 4 0 2

8170 Annen finanskostnad og gebyrer 0 0 0
Sum finanskotnader 0 0 0

Driftsresultat -1 275 -2 000 2 854



 
 

   

   

   

 

 

 

    

FROLAND HÅNDBALL   

ÅRSMELDING 2023   

   
   
   
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

Status  
Pr. i dag har vi ca. 112 registrerte spillere fordelt på 10 lag: fra 2016-årgang ;l damelag. De>e er noen 
flere enn forrige sesong og flere lag enn forrige sesong. Jenter født i 2006, 2007 og 2008 er slå> 
sammen ;l e> J-15 lag. Flere årskull trener sammen. Vi har et damelag med mange spillere med stort 
engasjement.   

 

Rekru&ering 

Håndballen har ;dligere vært opp i 200 medlemmer og fikk et voldsom fall under Covid-19. En startet 
opp e>er Covid-19 med rundt 90 medlemmer. Det har vært en gradvis liten økning e>er Covid-19. 
Styret har ha> ekstra fokus på lag som har få medlemmer. Der en bla har ha> fellesmøte med spillere 
og foreldre. Det har også vært jobbet med å få på plass trenere ;l alle lag. Det har vært arrangert 
felles opplegg sammen med fotball der et av målene var rekru>ering. 
Styret har e>er årsmøte 14.03.24 beslu>et at en har 2 lagkontakter fremfor en. Målet er å se>e et økt 
trykk på rekru>ering. Håndballen har 112 registrerte medlemmer pr 14.03.24. 
 
Mye av fokuset denne sesongen har vært på å beholde og rekru>ere spillere. Styret har arrangert 
håndball karneval i hallen, sommeravslutning ved Nidarhallen, hvor styret sto for grilling. Det har vært 
arrangert den årlige Halloween-festen for alle barn og unge i Froland der det ble fullsa> hall med over 
100 barn og unge, unge voksne som deltakere. 2011 laget holdt regien her. Det har vært god 
rekru>ering ;l styret som har økt med 2 representanter. 
 

Kurs/kompetanse 

Det har vært gjennomført kurs i Trygg trening i regi av hovedlaget, trenerne har ;lbud om trenerkurs, 
2 barneidre>strenere deltok på nasjonal samling for barneidre>strenere i Stavanger i regi av NHF. Det 
har vært gjennomført dommerkurs og vært god rekru>ering av dommere. Klubben har trener for 
damelaget som ressurs som trenerveileder.  

 

Samarbeid/annet 

Styret har ha> fokus på hall leie. Det har i vært deltakelse i møte med kommunen, Agder idre>skrets 
og poli;sk ledelse sammen med Froland IL der fokus blant annet har vært hall leie. Håndballen fikk 
e>er god dialog og samarbeid med kommunen ;l at en kunne trene i en hall deler av vinterferien. Noe 
en ikke har få> ;dligere. Årsaken ;l at det ikke gikk alle dagene og begge hallen hadde med 
vedlikeholdsarbeid i hallen å gjøre. Håndballen opplever et godt samarbeid mellom håndballen, 
kommunen, hovedstyret og de andre gruppene i FIL. Det er godt samarbeid med foreldre og spillere. 

Styret har i perioden siden forrige årsmøte avholdt 9 styremøter. Styrets hovedfokus denne sesongen 
har i år vært på følgende saker: Beholde og rekru>ere av spillere, dommere og frivillige, trenere ;l 
lagene og beholde lagene, sosiale arrangement og økonomi. Håndballen har også vært med i 
gjennomføring av generasjonslekene 2023.  

 

 

  



 
 

 

Økonomi:    

Vi hadde et merforbruk på -42.275 enn budsje>ert, hovedårsaken er økt hall leie fra kommunen 
og manglende kon;ngen;nnbetalinger ved årets slu>. Det er ok økonomi i håndballen og en 
har et resultat på 230.816,-  

Det har vært gjennomført lodd salg som dugnad, et på våren 2023 og et på høsten 2023. Det har vært 
opp ;l hvert lag å engasjere øvrige dugnader om en ønsker mer inntekt ;l si> lag. Styret har meldt sin 
interesse for dugnad i forbindelse med Frolandsvingen 8 juni 2024. De>e med mål om å redusere 
merforbruk og få regnskap i balanse. 

 

  

Regnskapet for 2023 og budsje5 2024:   



 
 

 Froland IL                                       Resultat pr. 
31.12.2023 

 Håndball     

  Budsje& Regnskap Budsje&  

  2024 2023 2023  

      
3002 Kafe/Kiosk 40 000 32 933 40 000  
3120 Sponsorinntekter/Tilskudd 45 000 37 000 50 000  
3440 Tilskudd fra hovedlag 0 30 000 0  
3510 Loddsalg/Lo@eri/Halloween 145 000 146 790 120 000  
3910 TreningskonDgenter 85 000 60 899 80 000  
3990 Annen inntekt 0 0 0  

 Sum inntekter 315000 307 622 290 000  

      
4180 Egne arrangementer 20 000 21 850 15 000  
4181 Innkjøp kiosk hallen 15 000 14 483 7 500  
4183 Trenere/Oppmann/Styresammenkomst 3 000 3 357 7 500  
4187 Premier vårlo@eri 12 000 16 000 12 500  
4188 Premier vinterlo@eri 12 000 9 289 12 500  
4620 Utstyrsinnkjøp 30 000 35 887 20 000  
5010 Trenerhonorar 65 000 77 000 66 500  
6300 Leie lokaler 35 000 34 000 20 000  
6725 DommerutgiRer 12 000 12 093 15 000  
6800 Kontorrekvisita 0 0 2 000  
6860 Møter og sosiale utgiRer 0 0 5 000  
6890 Adm.kostnader/interne@ 0 0 2 000  
7410 KonDngent NHF 80 000 83 289 55 000  
7420 Premier 7 000 7 150 7 500  
7430 Gaver 2 000 1 917 2 000  
7720 Turneringer/Cup/Stevner ol 30 000 30 498 40 000  
7722 Rekru@ering 0 0 0  
7723 Halloween 2021 0 0 0  
7725 Påmeldingskostnader 0 0 0  
7770 Bank og kortgebyrer 3 000 3 185 0  
7790 Annen kostnad 0 0 0  

 Sum utgiRer 326 000 349 997 290 000  



 
 

      
8040 Renteinntekter 0 100   
8140 Rentekostnad 0 0   

 Sum annen renteinntekter/kostnader 0 -100   

      
8170 Annen finanskostnad og gebyrer 0 0   

 Sum finanskotnader 0 0   

      

 Dri4sresultat - 11000 -42 275   
  
  

  



 
 

  

  
  
  
  
  
  
   

 Froland IL             Balanse pr. 
31.12.2023 

 Håndball   

    

  2023  

    

 EIENDELER   

    

 OMLØPSMIDLER   

    

1571 Mellomværende 0  

  0  

    

1900 Kontanter 750  

1926 Bank 2904.20.26385 230 067  

  230 817  

    

 SUM EIENDELER 230 817  

    

    

 GJELD OG EGENKAPITAL   

    

 EGENKAPITAL   

    

2050 Annen egenkapital 246 600  

 Resultat -42 275  

  204 325  

    

 GJELD   

    

2400 Leverandørgjeld 0  

2990 Div 26 491  

  26 491  

    

 SUM EGENKAPITAL/GJELD 230 816  



 
 

Ørjan Fossheim  Leder  Ny i periode  
2023-2024.  

 

Jon Olav Østebøvik  Sekretær  Ny periode 1 år  

Hilde Straand Berg  Nest leder/Lag 
kontakt 

Ny, velges for 1 år av 
eget ønske.  

 

Rachel Ane>e Aasheim  Kasserer  Ny, velges for 2 år   

Tommy Salvesen  Dugnad/sponsor Ny, velges for 2 år   

Katrine Andersen Dommeransvarlig Velges 1 år  

Monica Tveit  Lagkontakt Ny, velges for 2 år   

Tommy Ramse   Materialansvarlig Ny, velges for 2 år - 
Ønske om material 
forvalter.  

 

Odd Asle Gauslå Dommeransvarlig Velges 1 år  

Katrine Ramse Dugnad/Sponsor Ny velges for 2 år  

  

 

Valgkomite:   

Francesca Bassanese Flateland   

Brit Kari Heia   

Wenche Aas Nyli (på valg)   

                            

  

 

 

 

 

 

 

  



FROLAND IL- ORIENTERINGSGRUPPA 

 

ÅRSMELDING  2023 

 

Styret i orienteringsgruppa har i 2023 bestått av: 

Leder:  Øyvind Helsør 

Nestleder:  Tone Hilde Eskeland 

Kasserer:  Glenn Solberg 

Sekretær:  Ingrid B. Landa 

Styremedlem:  Odd Asle Gauslå 

 

Det har til sammen deltatt 12 personer fra Froland på orienteringsløp i kretsen 
og bedriftskarusellen.  I tillegg har en deltaker deltatt på Nordjysk i Danmark.  
Gruppa har i dag 21 medlemmer. 

30. august arrangerte gruppa løp i nærløpskarusellen med 69 deltakere. Det 
ble et bra gjennomført løp takket være flinke medlemmer som hjalp til. Har 
også hatt en kveld med barneidretten og deltatt på dugnad på Ole Ivars 
konserten. 

Vi har ikke kommet noe videre med å se på nytt orienteringskart i år.   

Kassebeholdninga er 1.1.24 på kr: 15049,- 

Vi takker for godt samarbeid i 2023. 

 

Øyvind Helsør  

 

 

 





Budsjett 2024  O-Gruppa 

Inntekter
Inntekter løp 5 990,00kr                        
Salg av materiell 1 500,00kr                        
Medlemskontingent 2 000,00kr                        
Dugnad 1 000,00kr                        
Renter 10,00kr                             
SUM 10 500,00kr                      

Utgifter
Løpsavgift 4 000,00kr                        
Kartprosjekt 1 000,00kr                        
Utgifter løp 3 000,00kr                        
Materiell 1 400,00kr                        
Lagskontingent 1 000,00kr                        
Gebyr 100,00kr                           
SUM 10 500,00kr                      



Styret i orienteringsgruppa for 2024:         

 

Leder:  Øyvind Helsør 

Nestleder:  Tone Hilde Eskeland 

Kasserer:  Glenn Solberg 

Sekretær:  Ingrid Bøylestad Landa 

Styremedlem:  Odd Asle Gauslå 

 

Valgkomite: Styret 

Alle valgt for 1.år 

 



Året 2023 ligger bak oss.Et år der verdensbildet er preget av mye uro og negativ omtale både nasjonalt og ute 
i den store verden.Da er det viktig å lene seg litt tilbake og tenke på det fine og aktive året det har vært i 
Froland Skiskyting.Da blir en i godt humør da. Et hektisk spennende år, og ikke minst se tilbake med stor 
takknemlighet det våre utøvere,trenere og ikke minst foreldre har bidratt med både lokalt,nasjonalt og internasjonalt.

Vår egen skiskytterdronning Marte hadde pressekonferanse etter verdenscupavslutning  i selveste Holmenkollen ,
der hun bekjentgjorde at nå ville hun legge opp.En fantastisk karriere er over for verdens beste kvinnelige skiskytter 
fra Froland.Froland skiskyting takker igjen Marte for det du har betydd  for oss,og fortsatt betyr for Froland Skiskyting.
Vi gratulerer samtidig stort med familieforøkelse og det blir på ingen måte unaturlig å se Tobias i skianlegget ettervert.
Marte ble som helt naturlig var hedret,og fikk Froland Kommunes hederspris i høst på Froland Menighetssenter.

Leder sportslig utvalg har laget en fyldig orientering om aktiviteter,treninger m.m som eget bilag i årsberetningen. 
Arnfinn Rui er fortsatt  inne og følger med på resultater gjennom sesongen.Stor takk til dere,og flott med alle 
bilder som blir tilsendt fra de ulike arrangementer.

Økonomien i skiskyttergruppa er stabil og god.Takket være våre trofaste skiltsponsorer ,og gruppas 
hovedsamarbeidspartner Otera Traftec (fikk et nytt år til for 2024)klarer vi oss greit.Vi får også et bidrag til 
løypekjøring fra kommunen,og har 2 ganger i året mulighet til å søke midler til nyttige formål fra hovedstyret.
Vi vil også takke spesielt Marte og Sverre som hadde garagesalg i høst.Der fikk skiskyttergruppa ca kr 21000.- 
fra garagesalget.Det ble kjøpt for kr10 000.- i ammo fra de, og 11 000 gikk inn til skiskyttergruppa.
Fantastisk raust gjort av Marte og Sverre. Samtidig vil vi takke Froland Lions for kjærkommen gave kr. 25000,-

Gledelig melding fra oss i prosjektgruppa for nytt ski/folkehelse og skiskytteranlegg er at anlegget er nå fullfinansiert .
Det er også en såkalt buffer som vil dekke byggelånsrenter og uforutsette utgifter.Vi har litt utfordringer med 
Glittre Nett ifb med løypa og antall kryssinger under trasse,som det jobbes med å endre og sikre bedre.Vi håper 
at dette ordner seg.
Alle grunneieravtaler er i orden,og rause grunneiere har vært viktig her.
Da vi etablerte prosjektgruppa for ca 2 år siden har det vært litt berg og dalbane,men det gjelder å tenke positivt 
og ikke gi opp.Håpet er oppstart i løpet av april i år.
Stor takk til en fantastisk gjeng fagfolk vi har med oss i den gruppa.Alle gjør en heroisk innsats for å få dette til.
Det blir mye møter og mailveksling i et slikt prosjekt der det føles at samtlige har et eierforhold til prosjektet. 
I gruppa er Åvald Bakken,Harald Danielsen,Eivind Buckner,Alf Jørgen Fjærbu,Sverre Olsbu Røiseland,
Ole Tom Tjuslia,Jens M Reiersølmoen og Lars Ravnåsen. Stor takk til Rolf Knutsen som var med oss fra starten 
høsten 2021, og gjorde en fantastisk jobb. Undertegnede spurte Harald Danielsen om å bli med i prosjektgruppa.
Han svarte umiddelbart ja, og orienterer om status på skianlegget på årsmøtet. 
 

Samarbeidet i styret  er veldig bra.
Vi har i år hatt 10 styremøter.Takk til Ragnar som har stilt sine lokaler til disposisjon på Stimoen. Jeg vil også 
takke vår faste løypekjører Arne Kjell Risdal som stiller opp og hjelper .I tillegg takk til foreldrene ,trenere og 
utøvere som hver på sin måte bidrar til gruppa.Årsmøtet vil ønske det nye styret lykke til med arbeidet til det 
beste for Froland skiskyting.

Lars Ravnåsen
leder

ÅRSBERETNING 2023













Froland Skiskyting Valgkomite ' 2024 
Årsmøte 29.02.2024    

Posisjon Navn kontakt info Valg / gjennvalg Fra år Til år Info
Leder Lars Ravnåsen Gjenvalg 2024 2024 2025 1 år

Nest Leder Jon Øystein Dalsmo
Gjenvalg 2025 (Gikk fra 
Styremedlem til Nestleder i 2024) 2023 2025

2024. Ragnar Bøylestad gikk ut som Nestleder etter 
veldig mange år i styret. 

Styremedlem A Are Hagrup Valg 2025 2023 2025
Styremedlem B Jorid Auale Valg 2025 2023 2025
Styremedlem C Svein Otto Halvorsen Valg 2024 2024 2026
Styremedlem D Nils Olav Fidje Valg 2024 2024 2026 Nytt medlem 2024
Varamedlem styret Julie Breimyr Valg 2024 2024 2026
Kasserer Tom Eivind Koveland Valg 2024 2024 2025 1 år
Revisor Odd Harald Solberg Valg 2024 2024 2025 1 år

Valgkomite A Torgrim Rønningen Valg 2024 2024 2027 Valgt inn for Yngvar Rønningen 2024
Valgkomite B Jarle Nyli Valg 2025 2023 2025
Valgkomite C Emma Tveit Valg 2024 2024 2027 Valgt inn for Marianne Namsvathn Hurvenes 2024



	
Årsmelding	2023	
Froland	svømme	og	livredningsgruppe	
	
Froland	svømme	og	livredningsgruppe	er	en	undergruppe	av	Froland	IL	med	leder	Jens	
Martin	Reiersølmoen.		
Gruppen	ble	opprettet	i	2012	og	består	av	svømmeskolen	samt	4	svømmegrupper	(sel	
gruppe	samt	nivådeling	gruppe	1,	2	og	3).	Vi	har	treninger	på	mandager	og	torsdager	i	
Frolandia.		
	
2023	har	vært	et	aktivt	år.	Svømmeskolen	har	fungert	veldig	bra	med	Sondre	og	Tobias	
som	hovedtrenere	og	Hannah,	Katarzyna	og	Kristin	som	hjelpetrenere.	Vivian	har	
ansvaret	for	svømmeskolen.		
	
Svømmegruppa	har	pr	dags	dato	ca	43	medlemmer.		
Trenere	i	2023	har	vært	Kim	F	(hovedtrener),		Hilde	,	Monica,	Kim	R,	Iben,	Harald	D,	
Tini,	Fatima	og	Harald	B.	Hjelpetrenere	har	vært	Karen,	Katarzyna,	Hannah	og	Kristin.	
	
Stevner/konkurranser	2023:	

- 11	og	12	februar	deltok	8	svømmere	i	Agdermesterskapet	i	Lillesand	
- 11	mars	deltok	8	svømmere	på	karusellstevne	i	Grimstad	
- 22	oktober	deltok	10	svømmere	på	karusellstevne	i	Lillesand	

	
	
Treningsleir	til	Danmark:	
	
28/4	-1/5-23	reiste	Froland	svømmegruppe	på	treningsleir	til	Løkken	i	Danmark	med	
15	svømmere	i	alderen	9-15	år.	Det	ble	en	innholdsrik	helg	med	2x2timers	økter	
svømming	daglig	og	mye	sosialt	samvær.		
	
	
	
	
Styret	i	2023	har	bestått	av:	
	
Leder:	Linda	Kleppe	
Nestleder:	Kjersti	Roalnd	
Sekretær:	Marthe	Bomsholmen	Johansen	
Kasserer:	Malgorzata	Bulas	
Svømmeskolen:	Vivian	Nilsen	
Styremedlem:	Hilde	Olsen	
	
Valgkomité	2023:	
	
Kariann	Snøløs	
Rudi	Lilleødegård	
	



INFORMASJON	
	
På	Froland	IL	sin	hjemmeside	(www.frolandil.no)	finnes	informasjon	om	gruppen	og	om	
FIL.	
Vi	hadde	en	lukket	gruppe	på	Facebook	som	vi	har	lagt	ned	for	å	ikke	ha	for	mange	
informasjonskanaler.		
Som	kommunikasjonskanal	til	svømmere	og	foreldre	bruker	vi	appen	Spond.	Her	
registrerer	vi	oppmøte	til	treninger	og	andre	arrangementer,	samt	diverse	informasjon.				
	
	
Styret	i	Froland	svømmegruppe	vil	takke	alle	svømmere,	foreldre	og	trenere	for	all	
innsats	i	2023.	
	
	
Froland		15/2	2024	
	
	
Linda	Kleppe,	leder	Froland	svømmegruppe	
	
	
	
Sak	7:	INNKOMNE	SAKER:	Ingen	
	
Sak	8:	KONTINGENT	2024:	
	
Pga	høy	halleie	har	vi	hatt	høy	treningsavgift	i	svømmegruppa	(1300kr)	pr	halvår.		
I	2023	fikk	vi	tilskudd	fra	kommunene	som	vi	ønsker	å	gi	tilbake	til	svømmerne	ved	å	
senke	treningsavgiften	for	vårsemesteret	til	kr	800,-	
Treningsavgiften	for	høstsemesteret	vil	bli	1300kr,-	
Svømmeskolen	koster	1250,-	kr	pr	kurs	(10	ganger).	
Alle	skal	være	medlemmer	i	Froland	IL	kr	150,-	pr	år	for	medlemmer	under	16	år	og	200	
kr	pr	år	for	medlemmer	over	16	år.	
	
	
SAK	9:	VALG	
Innstilling	til	styret	for	2024:	
	
Leder:	Linda	Kleppe		 	 	 	 på	valg	2025	
Nestleder:	Kjersti	Roland	 	 	 	 på	valg	2026	
Kasserer:	Malgorzata	Bulas		 	 	 på	valg	2026	
Sekretær:	Marthe	Bomsholmen	Johansen		 på	valg	2026	
Svømmeskolen:	Vivian	Nilsen	 	 	 på	valg	2025	
Styremedlem:	Hilde	Olsen	 	 	 	 på	valg	2024	
Styremedlem:	Robert	Halvorsen	 	 	 på	valg	2027	
	
Valgkomité:	
Karianne	Snøløs	 	 	 	 	 på	valg	2025	
Rudi	Lilleødegård	 	 	 	 	 på	valg	2026	
	



	

	
	
	
	
	



	
	
	
	
	
	
	



	
Froland IL 

Svømme - Livredder 
 
       

Budsjett totalt budsjett totalt 
2 024 

Inntekter 2 023,00  2 023,00  2 022,00  

3120 Sponsorinntekter/Tilskudd 50 000,00   50 000,00  0,00  0,00  
3441 Covid tilskudd 2021 0,00   0,00  0,00  9 186,00  
3925 Egenandeler/stevner 0,00   61 748,00  0,00  4 050,00  

3930 Svømmeskolen 77 500,00  

svømmeskole 2x i året 
hvis 10 barn per kurs 

delvis intekter kommer i 
desember 

68 560,00  125 000,00  70 363,00  

3940 Svømmeklubben 143 000,00  55 medlemer (1300,-) 96 659,00  57 200,00  70 915,00  
3955 Gaver 0,00   0,00  0,00  1 055,00  
3960 Dugnad/eggsalg   21 600,00  0,00  0,00  
3990 Annen inntekt 0,00   3 541,00  0,00  0,00  
 sum inntekter 270 500,00   155 569,00  182 200,00  155 569,00  

  
4185 dugnad/eggsalg 10 799,00   10 799,00  0,00  0,00  
4620 Utstyrsinnkjøp 10 000,00  20 095,00  10 000,00  5 080,00  

5010 Trenerhonorar 120 485,00 4 hoved trenere+3 
hjelpetrenere 65 768,00 79 200,00  65 768,00  

6301 Leie basseng 90 000,00  45 000,00 50 000,00  45 000,00  
6810 Datakostnader 1 200,00  1 199,00  1 200,00  1 289,00  
6860 Møter og sosiale utgifter 0,00   5 415,00  0,00  3 627,00  
7140 Reisekostnad 0,00   0,00  0,00  0,00  
7410 Kontigenter/Medlemskap 0,00   6 000,00  0,00  4 000,00  
7430 Gaver/premier 0,00   3 060,00  0,00  5 005,00  
7720 Turneringer/Cup/stevner ol 0,00   92 571,00  0,00  12 100,00  
7770 Bank og kortgebyrer 0,00   0,00  0,00  0,00  
7790 Annen kostnad 0,00   4 050,00  0,00  0,00  
 sum utgifter 232 484,00   132 390,00  140 400,00  141 869,00  
8040 renteinntekter 100  97,00   120,00  
8140 rentekostnader 0  0,00   0,00  

 sum annen 
utgifter/inntekter 100,00   97,00  0,00  120,00  

8170 annen finanskostnader 0     
       
 driftsresultat 38 016,00  0,00  23 179,00  41 800,00  13 700,00  
  
  

bank konto per 31.12.23 230 488,40   
bank konto per 11.02.2024 243 828,40   

      	
	



Årsmelding Froland Turn 2024 
 

Klubbhuset 27.februar 2024 

 
1. Styret har bestått av: 

Nesteder: Solfrid Stømne  

Sekretær: Solfrid Stømne 

Kasserer: Solrun Vehusheia 

Medlemsansvarlig: Camilla Garshol Andersen 

Treneransvarlig: Kirsten-Marie Jacobsen 

Dugnadsansvarlig: Silje Sollid Olsbu  

Kommunikasjonsansvarlig: Annika Blankenberg 

Styremedlem: Aina-Merethe Kvelland Knutsen  

Styremedlem: Nunne Hege Veronika Andersen  

 

Valgkomite: 

Ingrid Espegren Dalsmo 

Linda Merethe Solheim 

Vibeke Rose Jensen 

 

2. Om Froland Turn 

Turngruppa har per dags dato 173 medlemmer. Det er 9 turnpartier med treninger 

fra 1 til 3 antall i uken. Vi har stor pågang, og noen av partiene våre har ventelister. 

Det er ulike maksantall på våre partier, dette avhenger av antall trenere og 

hjelpetrenere på de ulike partiene. Vi har dette året sendt en på dommerkurs, og to 

på trampett2-kurs. Vi har også hatt førstehjelpskurs der alle skulle være med.  

Vi har hatt to oppvisninger i Mjølhushallen, i tillegg til at vi har fått gjennomført flere 

helger med Gymlek/åpen hall.  

 

3. Trenere: 

Vi har nå 23 lønna trenere i Froland turn, der en er profesjonell, 4 er mødre og resten 

er tidligere gymnaster. Det ble ansatt en dansk trener i Arendal turnforening høsten 

2023 som har gitt en stillingsbrøk til Froland. Denne avtalen går fra semester til 

semester. Trenerne har blitt ivaretatt av trenerkontakten vår fra styret, og hun har 

også hatt flere trenermøter. På disse møtene har det blitt formidlet at Froland Turn 

ønsker at våre trenere er ansvarsbevisste, gode rollemodeller og har relevant 

kompetanse.  

 

4. Økonomi:  

Økonomien i Froland Turn er tilfredsstillende. Vii har en del utlegg til lønninger så vi 

må stadig tenke nytt for å få inn penger. Lønninger til trenere er i trapper etter hva 

slags kompetanse de innehar. Vi forespeiler oss tre-fire dugnader i året. Spond-lotteri 

ble forsøkt på nyåret med stor fortjeneste. Vi har også inngått avtale med Bambusa 



som er nye produkter for oss. Dette er et prøveprosjekt med avtale som varer ut året 

2024 med en vår -og en høstkampanje. Vi er svært fornøyde med tilskuddene vi har 

fått til innkjøp av turndrakter. Vi øker treningsavgiftene våre fra 2024.   

 

 Froland IL                                      Resultat pr. 31.12.2023 

 Turn & Trim    

  Hittil i  Budsjett Total 

  2023 2023 2022 

     

3001 Kiosksalg 23 155 0 24 686 

3440 Tilskudd fra hovedlag 95 090 0 35 000 

3510 Loddsalg 199 836 0 66 490 

3540 Dugnad 125 055 0 162 740 

3626 Egenandel Gymlek/Åpen hall 2 928 0 4 959 

3911 Treningsavgift 324 095 0 295 391 

3925 Egenandeler 22 100 0 45 650 

3955 Gaver 5 117 0 13 847 

3990 Annen inntekt 15 000 0 0 

  Sum inntekter 812 376 0 648 762 

     

4180 Egne arrangementer 23 132 0 13 185 

4620 Utstyrsinnkjøp 135 278 0 3 595 

4650 Utstyrsinnkjøp trener 2 509 0 19 731 

5000 Lønn 291 636 0 237 862 

5010 Lønn under rapporteringsplikt 0 0 87 853 

5180 Feriepenger 11 589 0 17 185 

5182 Arb.giv.avg. Pål.feriepenger 27 0 0 

5400 Arbeidsgiveravgift 223 0 0 

6726 Innleid trenere 80 401 0 0 

6800 Kontorrekvisita 5 562 0 2 198 

6860 Møter, kurs og sosiale utgifter 39 858 0 7 232 

6890 Adm.kostnader/internett 0 0 0 

7100 Bilgodtgjørelse 0 0 4 788 

7140 Reisekostnader, ikke oppg.pl. 2 768 0 10 875 

7420 Premier 19 645 0 24 949 

7430 Gaver 18 321 0 19 877 

7435 Dugnad 67 920 0 73 680 

7455 Medlemskontigent 6 775 0 7 675 

7600 Lisenser og royalities 58 600 0 58 450 

7720 Turneringer/Cup/Stevner ol 27 750 0 56 100 

7770 Bank og kortgebyrer 1 070 0 931 

7790 Annen kostnad 5 581 0 2 025 

  Sum utgifter 798 645 0 648 191 

     

8040 Renteinntekter 125 0 142 



8140 Rentekostnad 0 0 0 

  Sum annen renteinntekter/kostnader -125 0 -142 

     

8170 Annen finanskostnad og gebyrer 0 0 0 

  Sum finanskotnader 0 0 0 

          

  Driftsresultat 13 856 0 713 

     

     

 

     

     

5. Treningsavgift: Vi har endret treningsavgiften fra 2024. Nye satser:  

Barnepartiet (4-6 år) Ny sats: 870,-. Trening 1 gang i uka: ny sats 870,-. Trening 2 

ganger i uka: ny sats 1370,-. Trening 3 ganger i uka: ny sats 1670,-. 

 

 

6. Nytt styre fra 2024: 

Vi har stått uten leder i 2023. Dette har fungert da vi har fordelt oppgavene utover på 

hele styret. Silje Sollid Olsbu går ut av styret som dugnadsansvarlig etter årsmøtet.  

 

Hele styret i Froland turn har hjulpet Valgkomiteen så godt de har kunnet med å 

rekruttere flere foreldre inn i styret, men det har vært utfordrende. Valgkomiteen har 

lagt ut på Spond, og ringt rundt til mange. Et siste hjertesukk på Spond løste floken 

og flere meldte seg, noe vi er svært glade for! 

 

I og med at flertallet har sittet i flere år nå, og dermed tar år for år, så ser man det 

som hensiktsmessig at det blir et stort styre dette året. Det er ønskelig med en jevn 

utskiftning, og vi håper med dette at vi kan få det til i årene som kommer.  

Etter innstilling fra valgkomiteen v/Ingrid Espegren Dalsmo blir styret for 2024/25 

som følgende:  

 

Leder: Solfrid Stømne (nytt verv) 

Nestleder: Frank B.Sigvaldsen (ny inn) 

Sekretær: Jon G. Stødle (ny inn) 

Kommunikasjonsansvarlig: Annika Blankenberg  

Kasserer: Solrun Vehusheia 

Medlemsansvarlig: Camilla Garshol Andersen  

Treneransvarlig: Kirsten-Marie Jacobsen  

Dugnadsansvarlig: Nunne Hege Veronika Andersen (nytt verv) 

Dugnad og booking: Aina-Merethe Kvelland Knutsen 

Styremedlem: Anette Abusland (ny inn) 

Styremedlem: Kirsten-Marie Woie (ny inn) 

 



Styremedlem/vara: Hanne Johansen-Svenbalrud (ny inn) 

Styremedlem/vara: Linn Therese Homstøl (ny inn) 

 

Valgkomite 2024/2025: 

Ingrid Espegren Dalsmo 

Linda Merethe Solheim 

Kari Kristine Studshammen 

 

Det vil bli innhentet politiattest av alle nye styremedlemmer.  

 
 

Solfrid Stømne  

Leder 

 

Vedlegg: Revidert regnskap  



 
 

 

 



 

 



Budsjett Resultat Budsjett

2024 2023 2023

3001 Kiosksalg 30 000 23 155 30 000

3440 Tilskudd fra hovedlag 0 95 090 0

3510 Loddsalg 90 000 199 836 150 000

Digital dugnad 100 000

3540 Dugnad 330 000 125 055 150 000

3626 Egenandel Gymlek/Åpen hall 5 000 2 928 5 000

3911 Treningsavgift 345 000 324 095 345 000

3925 Egenandeler 50 000 22 100 100 000

3955 Gaver 0 5 117 0

3990 Annen inntekt 10 000 15 000 10 000

Sum inntekter 960 000 812 376 790 000

4180 Egne arrangementer 20 000 23 132 15 000

4620 Utstyrsinnkjøp 35 000 135 278 35 000

4650 Utstyrsinnkjøp trener 5 000 2 509 15 000

5000 Lønn 200 000 291 636 250 000

5010 Lønn under rapporteringsplikt 100 000 0 100 000

5180 Feriepenger 24 000 11 589 25 500

5182 Arb.giv.avg. Pål.feriepenger 4 000 27 3 600

5400 Arbeidsgiveravgift 30 000 223 35 000

6726 Innleid trenere 165 000 80 401 0

6800 Kontorrekvisita 5 000 5 562 4 000

6860 Møter, kurs og sosiale utgifter 35 000 39 858 15 000

6890 Adm.kostnader/internett 0 0 0

7100 Bilgodtgjørelse 5 000 0 5 000

7140 Reisekostnader, ikke oppg.pl. 10 000 2 768 10 000

7420 Premier 20 000 19 645 15 000

7430 Gaver 20 000 18 321 15 000

7435 Dugnad 165 000 67 920 90 000

7455 Medlemskontigent 10 000 6 775 15 000

7600 Lisenser og royalities 60 000 58 600 60 000

7720 Turneringer/Cup/Stevner ol 30 000 27 750 70 000

7770 Bank og kortgebyrer 3 000 1 070 3 500

7790 Annen kostnad 15 000 5 581 10 000

Sum utgifter 961 000 798 645 791 600

Penger som er satt av:

Kurs 5 600                                



Årsmelding for volleyballgruppa, Froland IL 2023 

 

Styret har bestått av  

Leder/sekretær: Bente Fidje 

Kasserer: Tor Albert Oveland  

Medlem; Haron Hashi 

Styret har hatt kontakt via Spond-appen, Epost og telefon. Det er knyttet kontakt med andre klubber i 

nærheten mhp felles treninger, turneringer hvor vi kan spille kamper m.m Det er laget en egen 

spond-gruppe på primært rettet mot J16.  

 Volleyballgruppa i Froland har trent mandag og torsdager ca 1,5 time. Fokuset har vært på at det er 

et lavterskeltilbud, det å ha det gøy, aktivitet og legge til rette på spillerens nivå.  Det har vært 7-13 

aktive spillere på trening, men antallet medlemmer har variert mhp skole og annet.  

Kristian Einerkjær har vært trener på mandagene og Thomas F Lavik har hatt mye torsdagene.  

Gruppa har hatt medlemmer som har deltatt på åpen samlinger for 16 åringene i regi av Kretsen i 

Kr.sand. De har deltatt på miniteen turnering med et 3 mannslag i kr.sand. Deltatt på 

samling/turnering i Grimstad for J16/mix lag og vant her B-sluttspillet med lån av to spillere. Thomas 

F Lavik ble tatt til bruttotroppen til lukket samling i kretsen.  

Gruppen har montert opp og tatt ned sandvolleyballnettet som er på banene på Kringla. Banene har 

vært flittig brukt av mange. Det har kommet flere spillere til og det har vært flere på trening siste 

delen av året, samt det har vært ønskelig med lengre treninger. Det er også ønskelig med lag i serien, 

men vi var for seine med påmelding og hadde ikke nok sikre spillere. 

Men vi håper fremdeles på nye spillere og ønsker alle både unge og voksne velkommen  

 

        

 







Froland IL - Hovedlag

Hittil i Budsjett
2023 2023

3120 Sponsorinntekter/Tilskudd 40 000 57 000
3121 Grasrotmidler 144 517 150 000
3155 Norges Idrettsforbund og Olymoisk 365 405 350 000
3130 Bingoinntekter 93 608 75 000
3600 Leieinntekter klubbhus 23 700 20 000
3920 Medlemskontigent 153 179 150 000
3950 Gave Sparebanken Sør 180 000 180 000
3985 Momskompensasjon 292 350 275 000
3986 Støtte 66 309 20 000
3990 Annen inntekt 8 196 35 000

Sum inntekter 1 367 264 1 312 000

5000 Lønn med arbeidsgiveravgift og feriepenger 235 000
6300 Leie lokaler 13 300 15 000
6340 Lys, varme 106 188 125 000
6500 Drift Klubbhus 407 531 200 000
6602 Bevilgninger til andre 0 15 000
6720 Regnskap/Revisjons kostnader 60 849 50 000
6845 Org.plan, klubbutvikling og kurs 0 100 000
6860 Møter og sosiale utgifter 33 619 50 000
6890 Adm.kostnader/internett 92 232 100 000
7320 Reklamekostnad/Annonser 9 388 5 000
7420 Premier og gaver 5 165 15 000
7435 Dugnad 8 000 8 000
7495 Tildeling av midler ….. 292 090 252 000
7500 Forsikringspremie 54 265 55 000
7770 Bank og kortgebyrer 3 729 3 000
7790 Annen kostnad 18 122 15 000

Sum utgifter 1 104 479 1 243 000

8040 Renteinntekter 878 1 000
8140 Rentekostnader 4 569 0
8150 Renter lån 64 698 60 000

Sum annen renteinntekter/kostnader 68 389 61 000

8170 Annen finanskostnad og gebyrer 0 0
Sum finanskotnader 0 0

Driftsresultat 194 396 10 000

Resultat pr. 31.12.2023



Froland IL - Hovedlag            Balanse pr. 31.12.23

2023 2022

EIENDELER

ANLEGGSMIDLER

1190 Rehab kunstgress Kringla 1 659 500 1659500

OMLØPSMIDLER

1500 Kundefordringer 0 0
1571 Mellomværende 0 0
1572 Gauperå Løypelag 56 233 56 233
1573 Skiskyting 0 -25 000
1700 Gave Sparebanken Sør -360 000 0

1 355 733 1 690 733

1920 Bank 2904.20.01269 Foreningskonto 2 114 412 2 262 805
1934 Bank 2904.58.02750 Foreningskonto 60 116 40 091

2 174 528 2 302 896

SUM EIENDELER 3 530 261 3 993 629

GJELD OG EGENKAPITAL

EGENKAPITAL

2050 Annen egenkapital                      2 270 687 1 882 871
Resultat 194 396 387 816

2 465 083 2 270 687

GJELD

Langsiktig gjeld

2220 Lån Sparebanken Sør 1 000 000 1 656 000
1 000 000 1 656 000

Kortsiktig gjeld

2400 Leverandørgjeld 0 0
2950 Påløpt rente 65 181 66 945

65 181 66 945

SUM EGENKAPITAL/GJELD 3 530 261 3 993 629







Froland IL - Hovedlag

Budsjett
2024

3120 Sponsorinntekter/Tilskudd 20 000
3121 Grasrotmidler 150 000
3155 Norges Idrettsforbund og Olymoisk 350 000
3130 Bingoinntekter 90 000
3600 Leieinntekter klubbhus 20 000
3920 Medlemskontigent 150 000
3950 Gave Sparebanken Sør 180 000
3985 Momskompensasjon 275 000
3986 Støtte 20 000
3990 Annen inntekt 11 000 *

Sum inntekter 1 266 000

4620 Utstyrsinnkjøp 25 000
5000 Lønn med arbeidsgiveravgift og feriepenger 235 000
6300 Leie lokaler 15 000
6340 Lys, varme 100 000
6500 Drift Klubbhus 200 000
6602 Bevilgninger til andre 15 000
6720 Regnskap/Revisjons kostnader 65 000
6845 Org.plan, klubbutvikling og kurs 100 000
6860 Møter og sosiale utgifter 50 000
6890 Adm.kostnader/internett 100 000
7320 Reklamekostnad/Annonser 5 000
7420 Premier og gaver 10 000
7435 Dugnad 8 000
7495 Tildeling av midler ….. 250 000
7500 Forsikringspremie 60 000
7770 Bank og kortgebyrer 4 000
7790 Annen kostnad 15 000

Sum utgifter 1 232 000

8040 Renteinntekter 1 000
8140 Rentekostnader 0
8150 Renter lån 30 000 *

Sum annen renteinntekter/kostnader 29 000

8170 Annen finanskostnad og gebyrer 0
Sum finanskotnader 0

Driftsresultat 5 000

* Renter lån Froland Kommune - lovet kompensert



 

 

Kontingent 
 

Det er fortsatt loven fra Norges Idrettsforbund – alle medlemmer skal betale. 

Fakturering og betaling administreres gjennom MinIdrett. 

 

Personer under 17 år – 150,- 

Fra og med 17 år – 200,- 

 

 

Innkomne forslag: 

 

 

 

 

 

 

 

 



BYGGING AV FLERBRUKSANLEGG VED STIMOEN 

ENDELIG BESLUTNING 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: 

Årsmøtet i Froland idrettslag vedtar å iverksette bygging av flerbruksanlegg ved Stimoen i 2024 i 
henhold til vedlagt plan for anlegget.  

Årsmøtet i Froland idrettslag vedtar å godkjenne framlagte kostnadsoverslag og 
finansieringsplan.  

Årsmøtet i Froland idrettslag gir hovedstyret fullmakt til selv å godkjenne de nødvendige avtaler 
med leverandører eller delegere fullmakten videre til styreleder sammen med leder for 
prosjektgruppa. 

Årsmøtet i Froland idrettslag vedtar å oppta inntil kr. 15 millioner som byggelån i Sparebanken 
Sør ( kompensasjonen for merverdiavgift og sluttutbetaling av spillemidler kommer etter at 
sluttfaktura er betalt ). Kostnadene knyttet til lånet belastes byggeprosjektet. Hovedstyret får 
fullmakt til selv å forhandle fram og godkjenne låneavtale, eller å delegere denne fullmakten 
videre til styreleder sammen med leder for prosjektgruppa. 

Årsmøtet i Froland idrettslag godkjenner det framlagte forslag til driftsbudsjett og 
driftsfinansiering. 

 

Bakgrunn for saken 

 

For flere år siden hadde Froland kommune som kjent ambisjon om å bygge et komplett 
skiskytingsanlegg ved Stimoen etter internasjonale standarder og inklusive 
snøproduksjonsanlegg. 

På grunn av svekket kommuneøkonomi fant imidlertid kommunestyret det økonomisk uforsvarlig 
å gå videre med planene. 

I en uformell samtale mellom representant for Froland kommune og ledelsen i 
entreprenørfirmaet Bertelsen & Garpestad AS under Arendalsuka i 2021 ble saken drøftet. 

Firmaet Bertelsen & Garpestad hadde nylig kjøpt entreprenørselskapet Gauslå & Sønner AS i 
Froland, var sponsor for Marte Olsbu Røiseland, og ytret interesse for å bidra til at 
skiskytteranlegget kunne realiseres til tross for de økonomiske utfordringene til Froland 
kommune. 

Bertelsen & Garpestad AS var villig til både å bygge anlegget til selvkost og gå inn med tilskudd til 
realiseringen. 

En videre drøfting mellom Froland kommune og Froland idrettslag gjorde det klart at eventuell 
realisering av skiskytteranlegget måtte skje i regi av Froland idrettslag, ikke kommunen. 

Hovedstyret i Froland idrettslag har behandlet skianlegget 29/9- 2021 og 21/10 – 2021. 



I disse møtene ble det besluttet å gå videre med planene og det ble opprettet prosjektgruppe. 

I begge møtene var vedtakene enstemmige. 

Siden har det vært jobbet videre fram til at saken nå kan legges fram med forslag om 
gjennomføring i inneværende år. 

 

Prosjektgruppe i regi av idrettslagets skiskyttergruppe 

 

Skiskyttergruppa i idrettslaget har oppnevnt følgende prosjektgruppe til å stå for utarbeidelse av 
planer for anlegget og sørge for nødvendig finansiering. Gruppa har knyttet til seg flere 
medlemmer i løpet av prosessen. 

Prosjektgruppa: 

Lars Ravnåsen, skiskyttergruppa, leder  

Jens Martin Reiersølmoen, leder for hovedstyret i Froland idrettslag 

Eivind Buckner, skiskyttergruppa 

Alf Jørgen Fjærbu, skiskyttergruppa 

Åvald Bakken, byggeleder for gjennomføring av anlegget 

Sverre Olsbu Røiseland, ekspert ski- og skiskytteranlegg 

Harald Danielsen, tilknyttet gruppa i siste fase av arbeidet 

 

Rolf Knutsen deltok aktivt i prosjektgruppas arbeid fram til sommeren 2023. 

 

Ole Tom Tjuslia, nærings og kulturkonsulent i Froland kommune, har bistått gruppa i hele 
prosessen med bakgrunn i at han er saksbehandler for spillemiddelsøknader i Froland 
kommune. Spillemidlene er av avgjørende betydning for finansieringen, og Tjuslia har derfor vært 
særdeles viktig i gruppas arbeid. 

 

Framlagt plan for anlegget 

 

Det ble tidlig klart at å ta mål av seg til snøproduksjon med tanke på å holde skiløyper også uten 
natursnø ikke ville være forsvarlig hverken miljømessig eller økonomisk. Å produsere snø er 
svært enegikrevende, og utlegging av kunstsnø i en flere kilometer lang løype stiller 
uforholdsmessig store krav til innsats både med maskiner og folk. 

Videre er det forslaget som legges fram i realiteten et flerbruksanlegg som inneholder følgende 
hovedelementer: 

- 4,5 km asfaltert rulleskiløype for ski om vinteren og rulleski resten av året 



- Asfaltert bredde 4 meter på flatene og i utforbakkene, 5-6 meter i motbakkene 
- Nytt lysanlegg med energisparende LED-lys i hele traseen 
- 1,5 meter bred gruset sti for gående og løpende ved siden av asfalten i hele lengden  
- Standplass med 30 elektroniske skiver for skiskyting ( rulleski eller vanlige ski ) 
- Start- og målområde for konkurranse i langrenn og skiskyting 
- Helasfaltert flate for straberunder  ( .. alle klasser har ikke samme lengde på runden ) 
- Eksisterende, 500 meter lange asfalterte løype mellom Kringla og start-/mål-området blir 

oppvarmingstrase under konkurranser 
- Bygg med garderober, funksjonærrom, kafe,mv. ( brakker som flyttes fra Gullknapp ) 
- Området som er satt av til start-/målområde sammen med den helasfalterte flaten for 

straberunder vil være utmerket egnet til lek og opplæring med med ski og rulleski 
- Parkeringsplass for ca 30 biler med tanke på den daglige bruk til trening mv. 
- Standard på anlegget blir i henhold til nasjonale/internasjonale regler for konkurranser. 
- Sikringsgjerder mot kraftlinja, Songeelva og øvrige steder etter behov. 
- Sensorer for elektronisk tidtaking. 

Ved større arrangement legges til grunn at publikumsparkering skjer ved Kringla og på 
Mjølhusmoen for øvrig etter behov. 

Det planlagte anlegget vil være et særdeles attraktivt supplement til dagens idrettsanlegg på 
Kringla og i Frolandia. Med sin beliggenhet tett på Osedalen og nærhet til så vel Arendal som 
Grimstad får anlegget en regional karakter. Anleggets regionale karakter er begrunnelsen for at 
Agder fylkeskommune har valgt å støtte prosjektet med et betydelig beløp. 

Kostnader 

Oppdatert kostnadsoverslag pr. 1. mars 2024 er som følger: 

Kontrakt med Bertelsen og Garpestad AS om bygging   kr. 32.300.000 

Lys, leverandør traftec       kr.    5.000.000 

Elektroniske skiver       kr.    2.510.000 

Garderober, kiosk/kafe, kontor mv., brakker flyttet fra Gullknapp kr.    2.200.000 

Kulefangere, stativ skiver, mv      kr.        600.000 

Tomtekjøp        kr.        330.000 

Uforutsett, inkl. byggelånsrenter     kr.        670.000 

Merverdiavgift        kr.  10.700.000 

Sum         kr.  54.310.000 

 

Verdien av dugnadsinnsats kommer i tillegg, og er inkludert i spillemiddelsøknadene. 

Kostnadsoverslagene er i det alt vesentlig bundet opp i innhentede priser og inngåtte avtaler. 
Ettersom anlegget forutsettes gjennomført med anleggsstart i april 2024 og ferdigstillelse innen 
utgangen av 2024 er det ikke tatt vesentlige forbehold om prisstigning, og uforutsett- posten 
forventes å dekke eventuell prisstigning på enkelte komponenter. Skulle det ikke lykkes å 
gjennomføre anlegget med oppstart i april 2024 må det påregnes merkostnader. 



Byggelånsrenter 

Bortsett fra kompensasjonen for merverdiavgift, de siste 15% av spillemidlene og tilskuddene fra 
leverandørene Bertelsen & Garpestad forventes tilskuddene utbetalt ved prosjektets oppstart. 
Overskuddslikviditeten i første fase vil gi renteinntekter, og prosjektets netto rentebelastning vil 
bli begrenset. 

Uforutsett  

I kontrakten med entreprenør er det beregnet 2.200 meter sikringsgjerder til en samlet pris på ca. 
1,4 mill kroner. Prosjektgruppa forventer at behovet for sikringsgjerder neppe vil overstige 1.000 
meter.  

Ettersom prosjektet nå er bearbeidd over lang tid, og at kontrakten med entreprenør trolig har 
inne mer sikringsgjerder enn nødvendig, anser prosjektgruppa at kr. 670.000,- til uforutsett og 
byggelånsrenter er tilstrekkelig. 

Framdrift 

Planen er å ha alt klart til å kunne begynne arbeider i marka i løpet av april 2024. 

I skrivende stund pågår den obentlig saksbehandlingen, herunder også godkjenning fra Glitre 
nett ettersom det planlagte anlegget har nærføringer og kryssinger av eksisterende kraftlinje. 

Forutsatt oppstart som planlagt vil anlegget ferdigstilles i 2024. Dog slik at lag 2 med asfalt først 
legges i 2025. Dette for å kunne utbedre eventuelle setninger/ ujevnheter i asfalten første 
driftsår. 

Grunnerverv 

Prosjektet er møtt med velvilje fra berørte grunneiere, og i samarbeid med Froland kommune er 
det inngått de nødvendige avtaler med alle grunneiere. 

OFentlig saksbehandling 

Nødvendige søknader om obentlige tillatelser er sendt. Prosjektgruppa forventer at tillatelsene 
vil foreligge innen april 2024. 

Det kan opplyses at arealet hvor standplassene, start- og målområde ligger er regulert til 
idrettsanlegg av Froland kommuner allerede i 1987. Det betyr at det meste av investeringene vil 
skje i henhold til vedtatt reguleringsplan. Lysløype – traseen utenom det regulerte område er å 
forstå som et anlegg for friluftsliv i tråd med arealformålet «Landbruk, natur og friluftsliv» i 
Froland kommunes kommuneplan. 

Finansiering 

Arbeidet for å få på plass nødvendig finansiering har vært omfattende, men bygging av anlegget 
er nå fullfinansiert med følgende plan: 

Spillemidler, godkjent   kr. 10.725.000 

Mva- kompensasjon   kr.  10.700.000 

Tilskudd fra Agder fylkeskommune      Kr.     6.900.000 

Tilskudd fra Arendal kommune Kr.    2.585.000 



Tilskudd Grimstad kommune  kr.    2.000.000 

Tilskudd Froland kommune  kr.       585.000 

Tilskudd Bertelsen&Garpestad  AS kr.    7.000.000 

Tilskudd Arendal fossekompani kr.    3.400.000  ( herav brakkerigg kr. 1.900.000 ) 

Tilskudd Sparebanken sør  kr.    5.865.000  

Tilskudd Otera traftec   kr.    2.500.000 

Tilskudd Å energi   kr         200.000 

Tilskudd Agder sparebank  kr.        500.000 

Tilskudd GARD    kr.     1.000.000 

Tilskudd J.J.Ugland   kr.         100.000 

Tilskudd Trygve Jensen  AS  kr.         125.000 

Tilskudd Hetland Agder  kr.         125.000 

Sum tilskudd    kr.  54.310.000 

Prosjektgruppa arbeider med enkelte bidragsytere som enda ikke har svart. Dersom disse går inn 
med midler vil dette gå til reduksjon i bidraget fra Sparebanken Sør ettersom de siste kr 
2.665.000,- fra dem ble gitt med forbeholdet «inntil». Da slik å forstå at Sparebanken Sør har gitt 
tilsagn om at det beløpet prosjektgruppa manglet ved utgangen av januar 2024 for å ha 
prosjektet fullfinansiert, kr. 2.665.000, vil de gå inn med dersom det blir nødvendig. 

Ettersom det nå foreligger tilsagn om tilskudd som dekker alle kjente kostnader samt en post til 
uforutsette kostnader anser prosjektgruppa prosjektet for fullfinansiert. 

Driftsbudsjett, kostnader og finansiering 

Alle som har ansvar for bygg og anlegg vet at det koster å eie og drive. Takket være at 
kommunene Arendal og Grimstad sammen med Froland kommune har bidradd til å gi anlegget 
status som regionalt, interkommunalt anlegg er driften økonomisk langt på vei tatt hånd om 
gjennom kommunale bidrag. Statusen som interkommunalt anlegg har gitt viktig bidrag til 
finansiering av byggingen, jfr. finansieringsplanen over, har utløst ekstra spillemidler til 
byggingen og i tillegg gitt vedtak om kommunale bidrag til driften av anlegget. 

Finansieringen av driften ser dermed slik ut: 

Utgifter: 

Strøm, lysanlegg mv.     kr. 10.000 

Servicebygg, forsikring     kr. 20.000 

Servicebygg, kommunale avgifter   kr. 14.000 

Servicebygg, strøm     kr. 50.000 

Vedlikehold bygg og anlegg for øvrig   kr. 20.000 

Løypekjøring, honorar mv.    kr. 30.000 



Drift og vedlikehold løypemaskin   kr. 25.000 

Diverse uforutsett     kr. 10.000 

Sum årlige driftsutgifter                kr. 189.000 

 

Finansiering: 

Tilskudd Arendal kommune    kr. 92.500 

Tilskudd Froland/ Grimstad kommune  kr. 76.000 

Skiltreklame         kr.  15.000 

Andel sponsoravtale Traftec    kr.    5.500  

Sum årlige inntekter                 kr. 189.000  

 

Det kan opplyses at vedtaket om driftstilskudd fra Arendal kommune er knyttet opp til at Froland 
kommune sammen med Grimstad kommune har vedtatt å bidra med tilsvarende beløp til drift av 
kunstisbanen i Myra i Arendal. 

For Froland kommune sin del har tilskuddet å gjøre med at kommunen vil spare kostnadene til 
drift, oppgradering og vedlikehold av dagens lysløype som kommunen eier og driver. 

 

Vedtak i idrettslagets skiskyttergruppe 29. februar 2024 

Skiskyttergruppa i Froland idrettslag behandlet forslaget fra prosjektgruppa i sitt årsmøte 29. 
februar 2024. 

Følgende vedtak ble fattet, enstemmig: 

Årsmøtet i Froland skiskyting 2024 vedtar å be prosjektgruppa jobbe videre med skianlegget med 
mål om ferdigstillelse i løpet av 2024. 

Hovedstyrets anbefaling  

Leder for idrettslagets hovedstyre har vært en del av prosjektgruppa som har jobbet med 
skianlegget.  

De planene for skianlegg som nå legges fram vil gi idrettslaget et flerbruksanlegg som de fleste 
gruppene vil ha glede av. Foruten ski- og rulleskigåing for mosjonister, langrennsløpere og 
skiskyttere, vil anlegget gi en lysløype ypperlig egnet både for turgåere, joggere og løpere i alle 
aldre hele året.  

Kommunens og regionens befolkning vil få tilgang på et område som det i alle fall ikke finnes 
maken til i gamle Aust-Agder fylke. Anlegget vil gjøre Froland og omegn til et enda mer attraktivt 
område å bo og leve i. 

Finansieringsplanen som framlegges viser en helt enestående oppslutning fra næringslivet, 
Agder fylkeskommune og kommunene Arendal/ Grimstad /Froland. Statlige spillemidler og den 
statlige ordningen med kompensasjon for merverdiavgift er også avgjørende for finansieringen. 



Slik det er vist vil anlegget la seg realisere uten å belaste idrettslagets økonomi. 

Hovedstyret anbefaler på denne bakgrunn årsmøtet å vedta gjennomføring av det framlagte 
forslag til skianlegg med vedtak som foreslått innledningsvis. 

 

 

Froland  6. mars 2024 

 

Jens Martin Reiersølmoen 

Leder hovedstyret i Froland idrettslag 
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